



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

COVID-19 Update

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

One new positive resident was identified on the second floor this morning. This new case brings our total active resident cases to 17. 16 of those residents reside on the 2nd floor north courtyard.

I understand that the continued news of additional positive residents is upsetting, so I want to provide you with some positive news. Per CDC and Massachusetts Department of Public Health guidelines, residents and staff are deemed to be “COVID Recovered” 11 days after their initial positive test. Additionally, any previously positive person that tests negative from the 6th day through the 10th day after their initial positive test are also deemed to be COVID recovered, provided they remained asymptomatic throughout, OR they have no fever, and their symptoms are improving. With those guidelines, four of our currently

positive residents will be COVID recovered by Monday, January 31st. Additionally, ALL of our currently positive residents will be COVID recovered by February 7th.

We also identified a newly positive staff member last evening, bringing our currently positive staff total to 5. The breakdown of where those staff members work in the building is below.

First Floor: 0

Second Floor: 3

Third Floor: 0

Support Services: 2

Lastly, I wanted to assure you all that we have a solid plan in place for ensuring that our residents are safe, and our building is sufficiently staffed throughout the upcoming snowstorm. We have several staff members that will be sleeping in the building over night to ensure that they are here for their shifts tomorrow.

I will continue to keep you informed with updates over the next several days. Please let Li Chen, Michael O'Brien, or I know if you have any questions and thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,
William J. Graves
President & CEO

COVID-19更新

親愛的中华颐养院的家人和朋友：

今天早上在二樓發現了一名新的陽性居民。這個新病例使我們的阳性居民病例總數達到 17 個。其中 16 個居民居住在 2 樓北院。

我知道不斷有更多阳性居民的消息令人不安，所以我想為您提供一些好消息。根據 CDC 和馬薩諸塞州公共衛生部的指導方針，居民和工作人員在初次檢測呈陽性的 11 天后被視為“康復”。此外，任何先前呈陽性的人在初次檢測呈陽性後的第 6 天到第 10 天檢測呈陰性，也將被視為 COVID 康復，前提是他們始終保持無症狀，或者沒有發燒，並且症狀正在改善。根據這些指導方針，我們目前呈陽性的其中四名居民將在 1 月 31 日星期一之前康復。此外，我們所有目前呈陽性的居民都將在 2 月 7 日之前康復。

昨晚我們還發現了一名新的陽性員工，使我們目前的陽性員工總數達到 5 人。這些員工在大樓工作地點的細目如下。

一樓：0

二樓：3

三樓：0

后勤人员：2

最後，我想向大家保證，我們制定了可靠的計劃來確保我們的居民安全，並且在即將到來的暴風雪期間，我們的大樓有足夠的人員配備。我

們有幾名工作人員將在大樓裡過夜，以確保他們明天可以在這裡上班。

在接下來的幾天裡，我將繼續向您通報最新情況。如有任何問題，請告知陳力，邁克爾·奧布萊恩，或者我，再次感謝您對中華頤養院的信任。

真摯地，
威廉·J·格雷夫斯
總裁兼首席執行官

Please support
South Cove Manor

請支持
中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form](#)
[to mail a check](#)



**South Cove Manor at Quincy Point
Rehabilitation Center**

288 Washington Street, Quincy, MA 02169
(617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org
info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please (Unsubscribing is not supported in previews).

